
ریکاردو ساپینتو سرمربی استقلال شد
ریکاردو ساپینتو، سرمربی سابق باشگاه های اسپورتینگ 
لیس��بون و براگای پرتغال به عنوان سرمربی جدید باشگاه 
استقلال انتخاب شد. به گزارش رسانه رسمی باشگاه استقلال، 
ستاره سابق تیم  ملی فوتبال پرتغال و باشگاه اسپورتینگ با 
بیش از ١٢ سال سابقه مربیگری و حضور متوالی در رقابت های 
باشگاهی و قاره ای اروپا با باشگاه استقلال به توافق رسید و 
به عنوان سرمربی جدید تیم فوتبال این باشگاه انتخاب شد. 
ساپینتوی ٤٩ ساله با تجربه هدایت اسپورتینگ لیسبون و 
براگا در پرتغال، واسکودوگامای برزیل، ستاره سرخ بلگراد، 
تیم های باشگاهی یونان، ترکیه و لهستان، استاندارد لیژ بلژیک 
و انتخاب به عنوان برترین مربی سال در این کشور همچنین 
کسب عنوان قهرمانی جام حذفی بلژیک، برای نخستین بار 
حض��ور در فوتبال باش��گاهی ایران را تجرب��ه خواهد کرد. 
ساپینتو علاوه بر قهرمانی در جام حذفی بلژیک با استاندارد 
لیژ، نایب قهرمان لیگ این کشور نیز شده است. او همچنین 
با ستاره سرخ بلگراد نایب قهرمان لیگ شده و توانسته علاوه 
بر مقام سومی با اسپورتینگ لیسبون با حذف منچسترسیتی 
به مرحله نیمه نهایی لیگ اروپا صعود کند. ساپینتو با براگا 
از مرحله گروهی لیگ باشگاهی اروپا به عنوان بهترین تیم 
گروه صعود کرد در حالی که براگا در این مرحله بهترین آمار 
دفاعی و هجومی را داشت. این مربی پرتغالی در طول هفته 
گذشته و پس از آغاز مذاکرات، اطلاعات گسترده ای درباره 
ش��رایط استقلال و بازیکنان تیم قهرمان لیگ برتر فوتبال 
ایران جمع آوری کرده است و بزودی برای مراسم معارفه به 
ایران خواهد آمد. او در نخستین گام پس از ورود به تهران 
اقدامات لازم به منظور تداوم قهرمانی در فصل جدید را در 

دستور کار قرار خواهد داد.

ایران و مجارستان نمی توانند با هم 
بازی کنند

ب��ا توجه به برنامه تیم های ملی ایران و مجارس��تان در 
آبان ماه، امکان برگزاری دیدار دوس��تانه ٢ تیم وجود ندارد. 
تیم های ملی ایران و مجارستان امکان برگزاری دیدار دوستانه 
در آبان ماه را ندارند. پیش از این رضا صالحی امیری، رئیس 
کمیته ملی المپیک بعد از حضور در مجارستان و دیدار با 
سران ورزش این کشور، اعلام کرده بود مجارستان مایل به 
برگزاری دیدار دوس��تانه با ایران قبل از جام جهانی است. با 
این حال این دیدار دوستانه فقط در آبان ماه امکان پذیر است 
که ایران یک هفته فرصت دارد در قطر و جام جهانی ٢۰٢٢ 
حاضر ش��ود اما مجارستان به علت غیبت در جام جهانی به 
دنبال برگزاری دیدار دوستانه است. مدیر رسانه ای تیم ملی 
ای��ران اعلام کرد با توجه به »فیفادی «های پیش رو تا زمان 
برگزاری جام جهانی قطر، امکان برگزاری بازی دوس��تانه با 
مجارستان غیرممکن و نشدنی است. از طرفی به علت حضور 
مجارستان در لیگ ملت های اروپا، این تیم در فیفادی پیش رو 
در شهریور و مهر، باید در مسابقات رسمی شرکت کند اما 

ایران به دنبال دیدار دوستانه است. 

کروس رئالی ها را شوکه کرد
هافبک آلمانی رئال مادرید پیش��نهاد تمدید قرارداد با 
ای��ن تیم را رد کرد. به گ��زارش آ.اس، قرارداد تونی کروس 
با رئال مادرید تابس��تان ٢۰٢۳ به پایان می رس��د. باشگاه 
رئال مادرید پیش��نهاد تمدید قرارداد یک ساله را به هافبک 
آلمانی داده اما او آن را رد کرده اس��ت. طبق اعلام روزنامه 
آ.اس، کروس هیچ تصمیمی برای جدایی از رئال مادرید ندارد 
اما فعلا مذاکرات برای تمدید را متوقف کرده و باشگاه رئال هم 
به خواسته این هافبک آلمانی احترام گذاشته است. کروس 
پیش از این اعلام کرده دوست دارد با پیراهن رئال مادرید از 
دنیای فوتبال خداحافظی کند، با این حال او نمی خواهد به 
هر طریقی خود را به رئالی ها تحمیل کند. او منتظر وضعیت 
خود در فصل پیش رو است و چنانچه نیمکت نشین شود از 
رئال جدا خواهد شد. این هافبک آلمانی که از بایرن مونیخ به 
رئال پیوست همواره از بازیکنان کلیدی و تاثیرگذار تیم بوده 

و سهم بسزایی در موفقیت های رئال داشته است. 

محکومیت اتوئو به ۲۲ ماه زندان 
مهاجم سابق بارسلونا به خاطر فرار مالیاتی به ٢٢ ماه زندان 
محکوم شد. به گزارش ایسنا به نقل از مارکا، ساموئل اتوئو، 
بازیکن سابق بارسلونا و تیم  ملی فوتبال کامرون که در حال 
حاضر ریاست فدراسیون فوتبال کشورش را بر عهده دارد به 
فرار مالیاتی خود اعتراف کرده است. این بازیکن سابق متهم 
به فرار مالیاتی به مبلغ ۳ میلیون و ۸۷٢ هزار یورو ش��ده و 
خودش هم به آن اعتراف کرده است. این فرار مالیاتی از سال 
٢۰۰۶ تا ٢۰۰٩ بوده اس��ت. اتوئو البته اعلام کرد نسبت به 
چنین چیزی مطلع نبوده و مدیر برنامه های او در این زمینه 
مقصر است. اتوئو در گفت وگو با دیلی میل گفت: من به فرار 
مالیاتی اعتراف و آن را پرداخت می کنم. البته باید بگویم من 
آن زمان سن و سالی نداشتم و آنچه مدیر برنامه هایم می گفت 
انجام می دادم. روزنامه کوریره دلو اسپورت ایتالیا اعلام کرد 
این حکم فعلا اجرا نمی شود، چرا که اتوئو تاکنون هیچگونه 

محکومیت قضایی نداشته است.  

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
تحلیلگران مس��ائل منطقه بر این 
باورند واگذاری این ٢ جزیره به عربس��تان نخستین اقدام 
اجرایی آمریکا و مصر برای کمک به عادی سازی روابط رژیم 
صهیونیستی و عربستان است. محمد بن سلمان قرار است بعد 
از دیدار با سیسی به اردن و بعد به ترکیه برود. بازدید از ترکیه 
می تواند نشان دهنده پایان پروژه تاثیرگذاری پرونده خاشقجی 
بر روابط ٢ کش��ور باشد. مقامات ترکیه بر این باورند دیدار 
بن سلمان و اردوغان می تواند آغاز کننده پروژه های مشترک 
بزرگ اقتصادی در حوزه انرژی و همچنین امنیت باشد. با 
این  حال به  نظر می رسد مهم ترین پروژه مشترک مصر، اردن، 
ترکیه و عربستان تلاش برای پیشبرد پروژه عادی سازی روابط 
کشورهای عرب منطقه با رژیم صهیونیستی باشد؛ همین 

مساله قرار است جو بایدن را نیز به منطقه بکشاند. 
آمریکا که این روزها درگیر در تورم شدید و افزایش قیمت  

حامل های انرژی است، تلاش دارد عربستان را قانع کند بر 
میزان تولید نفت خود بیفزاید تا از این طریق بتواند قیمت 
حامل ه��ای انرژی در جهان را کنترل کند و بر بحران های 
داخلی کشورش نیز فائق آید، البته بن سلمان شروط زیادی 
برای سفر بایدن به کشورش گذاشته  است. با وجود اینکه 
بایدن تمایلی به دیدار با محمد بن سلمان، ولیعهد سعودی 
ندارد، نیاز آمریکا به نفت ارزان قیمت باعث ش��د بایدن در 
نهایت دیدار با ولیعهد س��عودی را بپذیرد و قرار اس��ت در 
دیدار بن سلمان درباره مس��ائل مرتبط با بحران انرژی در 
جه��ان، جنگ در اوکراین و یم��ن، امنیت غذایی، امنیت 
سایبری و همچنین مسائل مرتبط با پرونده هسته ای ایران 
گفت وگو کند. دستیاران بایدن تلاش دارند این سفر را به 
 عن��وان موفقیت تاریخی برای دولت او جا بزنند؛ بر همین 
اساس گفته اند در صورتی  که این سفر موفقیت آمیز باشد، 
بازار انرژی و قیمت نفت به  حدی پایین خواهد آمد که روسیه 

بشدت دچار بحران شده و در عین  حال دیگر نیازی به نفت 
ایران و ونزوئلا نیز در دنیا وجود نخواهد داشت. 

 با آنکه به  نظر می رسد سفر بن سلمان به کشورهای منطقه 
نیز در راستای پروژه عادی سازی روابط با رژیم صهیونیستی 
باشد اما در نهایت تلاش اصلی او ایجاد یک ائتلاف عربی برای 
مقابله با ایران است. عربستان  سعودی تاکنون همکاری های 
متنوعی را با رژیم صهیونیستی درباره پرونده هسته ای ایران 
داشته و هر دو تلاش کرده اند مانع بازگشت آمریکا به برجام 
شده و در نهایت برای انجام عملیات های خرابکارانه در داخل 
ایران یا حتی جنگ بزرگ، با آمریکا زمینه سازی کنند. او حالا 
در سفرهای جدید خود به کشورهای منطقه تلاش دارد با 
پول پاشی در مصر و اردن و احیای روابطش با ترکیه، پروژه 
ایران هراسی را پیش برده و در عین  حال موافقت کشورهای 
مسلمان و عرب منطقه را برای پیشبرد پروژه نزدیک شدن 

به رژیم صهیونیستی به  دست آورد. 

با این  حال مس��اله ای که باز هم باعث ایجاد اختلافات 
شدید میان عربستان و ایالات متحده می شود، عدم تمایل 
خاندان سعودی به محکوم کردن جنگ اوکراین است. این 
مساله ای است که به  احتمال زیاد باعث ایجاد تنش هایی در 
دیدار ٢ طرف خواهد ش��د. مساله یمن نیز به محلی برای 
اختلاف دولت بایدن و خاندان سعودی تبدیل می شود، چرا 
که دولت دموکرات آمریکا از زمان روی کار آمدن بنا به دلایل 
مختلف به دنبال پایان دادن به جنگ یمن بوده و هم اینک نیز 
با درخواست های متعدد نمایندگان کنگره برای پایان دادن به 
حمایتش از عربستان روبه رو است. این مسائل تا حدی پیش 
رفته که برخی نمایندگان جمهوری خواه یا حتی دموکرات 
به این نتیجه رسیده بودند بایدن نباید دیداری با بن سلمان 
داشته باشد اما نیازهای داخلی آمریکا برای کنترل بازار انرژی 
بویژه قیمت بنزین باعث شده  است این  بار ایالات متحده نیاز 

شدیدتری به گاو شیرده خود داشته باشد.

پروژه آمریکایی احیای بن سلمان با سفر به کشورهای منطقه

استعفای رئیس کمیته بازاریابی فدراسیون فوتبال 
رئیس کمیته بازاریابی فدراسیون فوتبال استعفایش را اعلام کرد. احسان اصولی، سخنگوی فدراسیون فوتبال در گفت و  گو با اهالی رسانه اعلام 
کرد از ریاست کمیته بازاریابی این مجموعه استعفا کرده است. سخنگوی فدراسیون فوتبال گفت: البته میرشاد ماجدی تاکنون نظر خود را 
درباره این استعفا اعلام نکرده و به این ترتیب باید دید سرپرست فدراسیون فوتبال درباره این موضوع چه تصمیمی می گیرد. 

شاه ماهی نقل  و انتقالات ایران بازیکنی 
٢۸ ساله است که تا به حال سابقه انجام 
یک بازی ملی هم نداشته است؛ موضوعی که به یک جنجال 
تمام عیار تبدیل شده است. دعوای بزرگ بازار نقل و  انتقالات 
فوتبال ایران در فصل جاری س��عید صادقی است؛ بازیکنی 
که تمام تیم های متمول لیگ برتری از جمله پرسپولیس، 
استقلال و سپاهان بر سر جذب این بازیکن رقابت می کنند. 
در گذشته شاهد بودیم رقابت برای جذب بازیکنانی از این 
دس��ت، باعث افزایش فزاینده قیمت بازیکنان شده که این 
ماجرا در ارتباط با امین قاس��می نژاد در لیگ بیست و یکم 
منجر به ثبت گران ترین قرارداد فصل با این بازیکن ش��د. 
درباره امین قاس��می نژاد که عملکرد نسبتا معمولی ای در 
ش��هرخودرو داشت، تبلیغات بسیار و به نوعی جنگ روانی 
میان هواداران ٢ تیم استقلال و پرسپولیس شکل گرفت و 
نماینده این بازیکن و خودش به طور مرتب از این باشگاه به 
آن باشگاه می رفتند تا اینکه فرهاد مجیدی - به گفته صالح 

مصطفوی- با فشار هواداران تن به جذب این بازیکن داد و در 
نهایت موفقیتی هم نه برای استقلال و نه برای این بازیکن 
حاصل نشد و او راهی گل گهر سیرجان شد. در پیش فصل 
امسال هم سعید صادقی چنین وضعیتی دارد؛ بازیکنی که 
در ٢۸ س��الگی برای نخستین بار به تیم ملی دعوت شده و 
به واس��طه عملکرد خوب خود در فصل گذشته در ترکیب 
گل گهر، توجه هر ٢ تیم استقلال و پرسپولیس را جلب کرده 
و اکنون هر دو تیم بیش از نیاز فنی خود به این بازیکن، به 
دنبال پیروزی در این جنگ نقل و انتقالاتی هستند. نکته 
مهم درباره س��عید صادقی، عملکرد او در بلندمدت است. 
در واقع همان طور که در ماجرای قاسمی نژاد ثابت شد باید 
عملکرد بازیکنان را در بلندمدت زیر نظر گرفت، در ارتباط 
با صادقی هم ممکن است او بعد از یک فصل موفق، دچار 
افت شود. در لیگ های معتبر اروپایی، به بازیکنی که سابقه 
ملی درخشانی ندارد و در بلندمدت هم توانایی های خود را 
ثابت نکرده، به دیده تردید نگاه می شود اما در ایران معیارها 

زمین تا آسمان متفاوت است و بازیکنان برای عقد قرارداد 
هنگفت و جلب توجه تیم های دیگر کافی است در یک دوره 
کوتاه درخش��ان ظاهر شوند. با این حال در شرایط کنونی، 
بخت با این بازیکن یار است و او به هدف اصلی هر دو تیم 
اس��تقلال و پرسپولیس تبدیل ش��ده و گویا هر کسی که 
این بازیکن را جذب نکند، سال آینده جام قهرمانی را هم 
واگذار خواهد کرد! نکته عجیب اینکه پرسپولیس در حالی 
س��راغ این بازیکن رفته که هافبک ها و مهاجمان چپ پای 
بسیاری مانند وحید امیری، مهدی ترابی و سعید آقایی در 
این تیم حضور دارند. حتی گفته می شود حضور این تعداد 
هافبک چپ پا از عواملی اس��ت که صادقی را برای رفتن به 
پرسپولیس با تردید مواجه کرده است. در هر حال به نظر 
می رسد احتمال تکرار ماجرای امین قاسمی نژاد و بازیکنانی 
از این دس��ت که در یک جنگ نقل و انتقالاتی راهی یکی 
از ٢ تیم استقلال و پرسپولیس شدند و عملکرد درخشانی 

هم نداشتند، وجود دارد.

جنجال فوتبال ایران برای ستاره ای بدون بازی ملی

بازارگرمی میلیاردی
گزارش

نگاه

س��جاد انوشیروانی در فدراس��یون وزنه برداری روزهای 
سختی را در پیش دارد، چرا که باید از ابتدا شروع به ساختن 
ویرانه های این رش��ته کند. علی مرادی در فاصله یک سال 
تا پایان دوره ریاستش به دلیل ابطال انتخابات فدراسیون، 
مجبور به وداع اجباری با ریاست وزنه برداری شد. با رفتن علی 
مرادی، سجاد انوشیروانی به عنوان سرپرست این فدراسیون 
منصوب شد. انوشیروانی در انتخابات سال ٩۸، حضور جدی 
داشت و اصلی ترین رقیب علی مرادی برای ریاست محسوب 
می شد و اگر وزارت ورزش وقت، انتخابات را قانونی برگزار 
می کرد، رقابت این ٢ نفر به دور دوم کشیده می شد. در هر 
حال انوشیروانی ۳ سال پس از انتخابات، توانست حکم ابطال 
را بگیرد و اکنون با مس��ؤولیت جدیدی قدم به فدراسیون 
می گذارد. البته با توجه به حاشیه های زیادی که وزنه برداری 
در این س��ال ها داشته اس��ت، روزهای سختی پیش روی 

انوشیروانی قرار دارد. 
قدم اول، بازگرداندن ملی پوشان معترض ■

وزنه برداران ملی پوش به دلیل ش��رایط بد اردو و امکانات 
کم��پ، اردوی تیم مل��ی را ترک کردند و خواس��تار بهبود 
ش��رایط و حفظ  ش��أن و احترام شان شدند. از این رو به نظر 
می رسد انوشیروانی در وهله اول باید جلسه ای با وزنه برداران 
معترض داش��ته باشد تا بتواند آنها را متقاعد به بازگشت به 
اردوی تیم ملی کند. انوشیروانی باید شرایط اردو را به گونه ای 
فراهم کند تا وزنه برداران مجاب شوند تغییرات در راه است 
و بدون داش��تن دغدغه غذا و مکمل یا حقوق، برای حضور 
در بازی های کشورهای اسلامی و سپس نخستین گزینشی 

المپیک آماده شوند. 
سروسامان دادن به کادر اداری و بدنه تیم ملی وزنه برداری ■

 فدراس��یون وزنه برداری در این مدت توس��ط کسانی 
اداره می ش��د که ارتباط خوبی با علی مرادی داشتند. در 
واقع نوع ارتباط، میزان اختیارات افراد را مشخص می کرد 
نه تخصص و تجربه. از این رو به نظر می رس��د فدراسیون 
نیاز به خانه تکانی داش��ته باشد و به افرادی در فدراسیون 
پست داده شود که تخصص لازم را دارند. انوشیروانی باید 
سروس��امانی به چارت اداری فدراسیون دهد و سرپرست 
نایب رئیسی تعیین کند و خزانه  و کمیته های فدراسیون 

بویژه بین الملل را به دست افراد فنی و کاربلد بسپارد. 
حذف بذل و بخشش مربیگری تیم های ملی ■

تیم های ملی هم در این سال ها اوضاع آشفته ای داشتند و 
بیشتر به محله برو و بیا تبدیل شده بودند. در این سال ها تیم 
ملی مدیر فنی کاربلد نداشته است که پای کار باشد. برخی 
افراد فقط به اس��م حضور داش��تند اما حتی اطلاع نداشتند 
وزنه برداران در اردو چه ش��رایطی دارند. سرمربیان هم هیچ 
اختیاری از خود برای انتخاب دس��تیار نداش��تند و رؤسای 
هیات ها به عنوان مربیان تیم ملی پست گرفتند. حال انتظار 
است به این رویه اشتباه پایان داده شود و شاهد حضور مربیان 

کاربلد در تیم های ملی باشیم. 

تعیین تکلیف اجاره سالن مسابقه ■
سالن مسابقه وزنه برداری سال ها در اجاره بود و کنسرت و 
همایش ها در این سالن برگزار می شد، بدون اینکه مشخص 
شود اجاره بهای این سالن چقدر بوده و کجا هزینه شده است. 
انوشیروانی اکنون باید تکلیف این سالن را مشخص کند که 
چقدر فدراسیون از اجاره این سالن سود می برده است؟ اصلا 
قرارداد فدراسیون با پیمانکار این سالن چگونه است و ضرر 

مالی متوجه فدراسیون هست یا خیر؟
مشکلات تمامی ندارند ■

مش��کلات در وزنه برداری یکی، دو تا نیس��ت. پیشکسوتان 
و قهرمانان زیادی از فدراس��یون دور ش��ده اند که باید شرایطی 

برای جمع کردن این خانواده کنار هم فراهم ش��ود. خوابگاه و 
زیرساخت های کمپ تیم های ملی نیاز به بازسازی اساسی دارد 
تا به مکان مناس��بی برای تیم ملی ایران تبدیل شود. انگیزه را 
باید به استان ها بازگرداند، چرا که در این سال ها وزنه برداری در 

اکثر استان ها تعطیل شده است. 
همچنین مسؤول جدید فدراسیون باید زمینه ورود اسپانسرها 
را به وزنه برداری فراهم کند تا نگاه فدراسیون برای تامین مخارج 
اردویی تنها به دستان وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک نباشد. 
در واقع انوشیروانی روزهای سختی را در فدراسیون وزنه برداری 
خواهد داشت و باید کم کم شروع به ساختن دوباره وزنه برداری 

کند تا این رشته بتواند به روزهای درخشان خود بازگردد. 

چهارشنبه اول تیر 1401
وطن امروز     شماره 3514

فراخوان مجمع عمومی فوق العاده 

شرکت گلاب پاستوریزه 
گل آذین قمصر    

 )سهامی خاص(

به شماره ثبت ۲438 و شناسه ملی 10۲60۲۲155۲ 

به تاریخ ١٤۰١/٤/١۰ رأس س��اعت ١۰ صبح در محل 
ش��رکت به آدرس قمص��ر، خیابان گل آذین، ش��رکت 
گل آذی��ن، ک��د پس��تی ۸۷5١۶۶55١۳ حضور به هم 
رس��انید تا درباره موضوعات ش��رکت تصمیمات لازم 

اتخاذ شود. 

نخستین مصاحبه سجاد انوشیروانی پس از قبول سمت سرپرستی

با نیت کمک به وزنه برداری آمده ام
سرپرست فدراسیون وزنه برداری می گوید: همه قهرمانان 
با این نیت آمده ایم که به وزنه برداری کمک کنیم و باید 
در قدم اول اتحاد داشته باشیم. سجاد انوشیروانی درباره 
انتصاب خود به عنوان سرپرست فدراسیون وزنه برداری و 
اینکه مس��ؤولیت سنگینی را تقبل کرده است، بیان کرد: 
خدا را شاکرم که فرصتی برای خدمتگزاری به جامعه فهیم 
وزنه برداری فراهم شد و از انتخاب وزیر ورزش و معاونانش و 
کمیته ملی المپیک تشکر می کنم. مراسم معارفه انجام شد. 
باید پیگیر اعزام تیم ملی نوجوانان و جوانان به مسابقات 
قهرمانی آسیا )ازبکس��تان( باشیم. همچنین اردوی تیم 
ملی بانوان را برای حضور در بازی های کشورهای اسلامی 
و اردوی تیم ملی بزرگسالان را ساماندهی کنیم. با وزارت 
ورزش و جوانان و کمیته ملی المپیک مشورت خواهیم کرد 
و سیاست گذاری و تلاش می کنیم همه کارها به بهترین 

نحو انجام شده و اعزام  تیم ها هم بدون مشکل انجام شود. 
زمینه برگزاری انتخاب��ات را هم باید فراهم کنیم و روند 
رو به رشدی را در وزنه برداری ببینیم. او درباره سنگینی 
مسؤولیتی که بر عهده گرفته است، گفت: زمانی که اداره 
کل ورزش و جوان��ان اردبیل را تحویل گرفتم، بدهی های 
کلان و مش��کلات زیادی داش��ت اما با کمک دوس��تانم 
در اس��تان اردبی��ل، وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک 
توانس��تیم بسیاری از این مش��کلات را برطرف کنیم. در 
وزنه ب��رداری ابتدا ما نی��از به اتحاد و همدلی داریم. ما در 
ورزش یاد گرفتیم که بجنگیم از این رو با این نیت همه ما 
قهرمانان جدید و قدیم، مربیان و پیشکسوتان آمده ایم که 
در کنار هم یکصدا وزنه برداری را از این شرایط خارج کنیم. 
انوش��یروانی در پاسخ به این پرسش که برای بازگرداندن 
وزنه برداران معترض به اردوی تیم ملی چه برنامه ای دارد 

و قرار است با آنها جلسه بگذارد یا خیر؟ گفت: این اتفاق 
اذهان عموم��ی و وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک را 
دچار دغدغه کرده اس��ت اما تلاش می کنیم در نخستین 
فرصت با وزنه برداران عزیز صحبت کنیم. تلاش می کنیم 
تمهیدات خوبی فراهم کنی��م و همچنین با وزنه برداران 
عزیز به یک جمع بندی خوبی برسیم. تمام این وزنه برداران 
سرمایه های ایران هستند و امیدوارم بتوانیم همه آنها را در 
کنار هم برای گرفتن بهترین نتایج برای وزنه برداری ایران 
داشته باشیم. او در پاسخ به پرسش دیگری مبنی بر اینکه 
فکر می کند می تواند تا حدودی خواسته های وزنه برداران 
را برطرف کند؟ تصریح کرد: دغدغه وزنه برداران بجاست 
و ما هم تلاش مان را می کنیم. البته من تازه امروز معارفه 
ش��دم و باید ب��ا قهرمانان عزیزی که ه��م دوره ای خودم 
بودن��د، صحبت و همفکری کنیم تا ان ش��اءالله بتوانیم با 

برنامه ریزی، شرایط خوبی را فراهم کنیم که وزنه برداران 
عزیز هم به خانه خود بازگردند. سرپرس��ت فدراس��یون 
وزنه برداری در پاس��خ به این پرس��ش که انتظار داش��ت 
علی مرادی در مراس��م معارفه شرکت کند؟ تاکید کرد: 
تش��خیص او بر این بوده که حضور نداشته باشد و ما هم 
به این موضوع احت��رام می گذاریم. با وجود اینکه حضور 
نداشت، مورد تکریم قرار گرفت و اگر حضور داشت باز هم 
از زحماتی که برای وزنه برداری کشیده، تشکر می کردیم. 
انوشیروانی درباره حضور بهداد سلیمی و نواب نصیرشلال 
در کنارش گفت: تمام این عزیزان بدون هیچ چشم داشتی 
برای کمک به وزنه برداری آمده اند. آنها قهرمانان بزرگ ما 
هستند و حتی شایستگی این را هم دارند که پست های 
بین المللی بگیرند. همه ما آمده ایم که در کنار یکدیگر به 

وزنه برداری کمک کنیم. 

کار سخت سجاد انوشیروانی برای احیای فدراسیون وزنه برداری که امید ما در المپیک است

بازسازی یک ویرانه


